
                                                                                                                        

 

 

 

ПОСТОЯННА КОМИСИЯ ЗА ВРЪЗКИ С ГРАЖДАНСКОТО 
ОБЩЕСТВО 

ПРОТОКОЛ  № 7 

На заседание на 23 юни  2020 г. 

Днес, 23.06.2020 г. /вторник/ от 09.00 ч. се проведе заседание на Постоянната 

комисия за връзки с гражданското общество чрез платформата CISCO Webex 

Meeting - връзка". 

Заседанието беше открито от Председателя на комисията г-н  Веселин Милев в 

11.35 ч. 

При направената проверка на кворума беше установено, че присъстват    7 

/седем/ общински съветници , поради което заседанието може да бъде 

проведено. Членовете на комисията гласуваха предложения дневен  ред,  както 

следва: 

Общо гласували: 

в т.ч.: 

 

7 

За        7 

Против Няма 

Въздържали се Няма 

Въз основа на гласуването комисията реши: 

Приема дневния ред за заседанието на комисията. 

 

Приетият дневен ред е приложен към протокола – Приложение № 1. 

СТОЛИЧНА ОБЩИНА 

СТОЛИЧЕН ОБЩИНСКИ СЪВЕТ 

1000 София, ул. Московска № 33, Тел. 93 77 591, Факс 98 70 855, e-mail: info@sofiacouncil.bg, 
http://www.sofiacouncil.bg 



По т. 1 от дневния ред : Доклад с вх.№СОА20-ВК66-2075/05.03.20 г. относно 

приемане на Правилник за изменение и допълнение на Правилника за 

организацията и дейността на Столичен общински съвет 

С.Христова един от вносителите на доклада запозна комисията с доклада като 

изтъкна промените във ключови позиции в проекта на Правилника, по 

отношение прозрачността в работата на СОС а именно: 

- видеоизлъчване на заседанията на постоянните комисии 

- поименно видно гласуване по време на комисиите и на заседания на СОС  

- качването  на всички протоколи с видни гласувания на електронната страница 

на СОС 

Г-жа Христова сподели, че не подкрепя предложението което е направено в 

работна група питанията по време на заседания на СОС да са първи, а след това 

да се разглеждат докладите. Същинската работа на СОС е да взима решения по 

нормативни актове. 

Г-н Белев постави въпроса за юридическите лица, чисто терминологично да 

има еднакъв подход. В няколко члена от Правилника да бъдат отразени 

юридическите лица. Той сподели, че е внесъл такова предложение до водещата 

комисия. Нашата комисия да има връзка и с юридическите лица. Внесъл съм 

предложение и за деловодната система на СОС: система за електронно 

връчване, система за електронни данни и портал за електронно управление, 

където СОС го няма. Считам, че това ще подобри не само връзката с 

гражданите и юридическите лица, но и с останалите държавни институции. В 

новия Правилник бих искал да видя процедурите за участие на гражданите и 

юридическите лица на едно място, а те са разхвърляни в множество членове. 

Направил съм предложение и за регламентиране участието на гражданите и 

юридическите лица в заседания на СОС, което право се дава от ЗМСМА, но не 

е записан ясно в Правилника. Предложил съм система, която да допуска 

гражданите и юридическите лица без да се пречи на работата на СОС. 

Г-жа Христова заяви, че се надява г-н Белев да е направил писмено своите 

предложения до водещата комисия за да бъдат обсъдени. Тя подчерта, че в 

ЗМСМА се работи с термина граждани, без значение дали е със стопанска или 

нестопанска цел. На много места в Правилника сме допълнили и НПО, 

държавни институции и др. Ще се направят корекции, ако е пропуснато нещо. 

Радослав Абрашев предложи да не се променя реда на питанията, да си остане 

както до сега в края на заседанието, тъй като това ще усложни работата на 

СОС. 

Борис Петров подкрепи предложението на г-н Абрашев. 

Белев заяви, че питанията много изостават и предложи да се определи един ден 

веднъж месечно /както е в Народното събрание/, в който да се отговаря на 

питанията и да се получават актуални отговори, а не след няколко месеца. 

 



 

Въз основа на състоялите се  разисквания беше взето следното решение: 

Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 

 

7 

За        6 

Против - 

Въздържали се         1 

 

По т. 2 от дневния ред : Доклад вх.№СОА17-ВК66-1195/6/04.06.20 г. относно 

приемане на дългосрочна част на Визия за развитие на София и крайградските 

райони 

Арх.Любо Христов запозна комисията с доклада и подчерта, че изготвянето на 

визията е на база данни и анализи, които се извършват от 2017 г. след решение 

на СОС. Бяха обследвани различни граждани и различни НПО, от различни 

части на града. От предприемачи- начинаещ бизнес до големи инвеститори, от 

различни администрации и районни администрации, над 600 срещи, въвлечени 

бяха над 10 хил. души. По този начин измерихме нагласите и получихме 

обратна връзка с гражданите. 

Въз основа на състоялите се  разисквания беше взето следното решение: 

Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

Общо гласували: 

в т.ч.: 

 

7 

За        7 

Против Няма 

Въздържали се Няма 

 

По т. 3 от дневния ред: Отговор вх.№СОА20-ВК66-4655/12.06.20 г. В.В. с 

жалба на Бойка Юрукова 

Въз основа на състоялите се  разисквания беше взето следното решение: 

Комисията приема отговора.  

Общо гласували - 7, за –7, против – няма, въздържали се – няма. 



По т. 4, т.5, т.6, т.7 от дневния ред: Жалба с вх.№СОА20-КЦ01-20657/03.06.20 

г., Жалба с вх.№СОА20-КЦ01-20540/03.06.20 г., Жалба с вх.№СОА20-КЦ01-

20627/03.06.20 г., Жалба с вх.№СОА20-КЦ01-20686/04.06.20 г.  

Въз основа на състоялите се  разисквания беше взето следното решение: 

Комисията приема писма за сведение. 

Поради  изчерпване на дневния ред , председателят на комисията закри 

заседанието в  10.10 часа. 

Протоколът е изготвен  на 25.06. 2020 г. 

                              Изготвил: 

 

 

 

 

Димана Пунчева 

старши експерт 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ НА ПК за 

ВГО: Д-р Веселин Милев 

                                      

 

                                     ЗАМ. ПРЕДСЕДАТЕЛ НА 

                                     ПК за  ВГО:                                                                        

                      

                                                                          Радослав Абрашев 

                                      

 

                                       ЗАМ. ПРЕДСЕДАТЕЛ 

                                       ПК за ВГО:    

                                                                                               ВЛАДИМИР ДАНЕВ              

                        


